
 

P R O T O K Ó Ł nr 5/20 
z posiedzenia Miejskiej Rady Seniorów, odbytego  w dniu 5 lutego 2019 r. 

odbytego w sali nr 11 Urzędu Miejskiego w Wieluniu 
przy pl. Kazimierza Wielkiego 1 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie MRS: 

1. Bednarek Zdzisław  
2. Chudy Czesław 
3. Hudzik Jerzy  
4. Jaskuła Grażyna  
5. Kałuża Emilia - przewodnicząca  
6. Nowak Zenon  
7. Oleszkiewicz Janina 
8. Pobudejski Tadeusz  
9. Rabikowska Bożena  
10. Szczygieł Ryszard  
11. Zgondek Mirosław  

 
Spoza członków MRS w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Joanna Skotnicka Fiuk -  Zastępca Burmistrza Wielunia; 
2. Anna Dziuba-Marzec – radna Rady Miejskiej w Wieluniu; 
3. Edyta Zawada – pracownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej; 
4. Katarzyna Tasarz – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej; 
5. Radosław Urbaniak – Kierownik Biura Burmistrza; 
6. Jarosław Rozmarynowski – radny Rady Miejskiej w Wieluniu; 
7. Waldemar Kluska – przewodniczący stowarzyszenia Tacy Sami. 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Informacja Burmistrza Wielunia o podejmowanych działaniach w obszarze 

dotyczącym seniorów. 
3. Ustalenie dyżurów członków Miejskiej Rady Seniorów w I kwartale 2020 r. 
4. Wniosek seniorów dotyczących ,,Kalendarza imprez”. 
5. Wystąpienie do Burmistrza Wielunia i Rady Miejskiej o podjęcie prac 

związanych z przyjęciem wieloletniego gminnego programu na rzecz osób 
starszych wraz z zapewnieniem jego finansowania z budżetu gminy.  

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

Punkt 1 
 

Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad zał. nr 2. 
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża powitała wszystkich zgromadzonych członków 
Miejskiej Rady Seniorów a następnie dokonała otwarcia posiedzenia, serdecznie 
witając wszystkich obecnych gości. Stwierdziła prawomocność obrad – na stan 11 
członków, obecnych 11. 
 
Pan Ryszard Szczygieł zaproponował, aby wprowadzić punkt podsumowujący 
działalność Miejskiej Rady Seniorów w 2019 roku.  



 

 
Przewodnicząca Emilia Kałuża oznajmiła, iż takowe zestawienie zostanie 
przygotowane na następne posiedzenie.  
 
Pani Bożena Rabikowska poprosiła, aby przedstawić spotkanie, które odbyło się w 
Łodzi.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża odpowiedziała, że przedstawi to wszystkim 
członkom w ostatnim punkcie porządku obrad. Zapytała następnie, czy ktoś zgłasza 
jakieś uwagi do porządku obrad? Nikt się nie zgłosił. 
 
Uwag nie zgłoszono. 

Punkt 2 
 

Informacja Burmistrza Wielunia o podejmowanych działaniach w obszarze 
dotyczącym seniorów. 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk wspomniała, iż 27 stycznia 
2020 r. odbyła się konferencja w Łodzi pn. ,,Rada Seniorów jako element 
wzmocnienia dialogu z lokalnym samorządem” organizowana przez Narodowy 
Instytut Samorządu Terytorialnego. Podkreśliła, iż na wspomnianej konferencji 
zostały przedstawione statystki dotyczące aktywności seniorów w województwie 
łódzkim. Oznajmiła, iż główne przesłanie z omawianej konferencji jest takie, aby dbać 
o społeczeństwo które się starzeje. Dodała następnie, iż na ostatniej sesji Rady 
Miejskiej w Wieluniu została przedstawiona informacja o Karcie Seniora, wydawanej 
przez Biuro Burmistrza. Uzupełniła, iż są prowadzone czynności mające na celu 
możliwość wydawania Kart Seniora od 60 roku życia.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zapytała, czy Burmistrz Wielunia podjął decyzję 
związaną z wydaniem Karty Seniora od 60 roku życia?  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk odpowiedziała, iż 
rozmawiała na wspomniany temat z Burmistrzem Wielunia, który najprawdopodobniej 
przychyli się do pomysłu złożonego przez radnego Jarosława Rozmarynowskiego.  
 
Pan Czesław Chudy wspomniał o tym, iż wniosek o możliwość wydawania Karty 
Seniora od 60 roku życia był składany w poprzedniej kadencji Rady Seniorów i nie 
spotkał się z akceptacją Burmistrza Wielunia.   
 
Radny Jarosław Rozmarynowski powiedział, że Rada Miejska najprawdopodobniej 
przychyli się do zmiany progu wiekowego Karty Seniora. Podkreślił prężnie działający 
Uniwersytet Trzeciego Wieku. Oznajmił, iż rozpoczął już działania mające na celu 
uzyskanie ulg dla seniorów poprzez poszczególne przedsiębiorstwa.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zadała pytanie jakich firm 
powinna zwrócić się Gmina Wieluń o podpisanie porozumienia, celem rozszerzenia 
oferty przysługujących ulg? Przekazała, iż jest już po rozmowach, gdzie uzgodniono, 
iż kawa i ciasto w kino-teatr Syrena będzie sprzedawane za 50 procent.  
 
Pan Czesław Chudy zapytał w jakich dniach obowiązuje ulga dla seniorów 
zaoferowana w kinie?  
 



 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk odpowiedziała, że od 
poniedziałku do piątku od godz. 13.00 do godz. 15.00.  
 
Pan Czesław Chudy zapytał, od kiedy seniorzy będą mogli korzystać z takowej 
oferty?  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk oznajmiła, iż nastąpi to po 
sformalizowaniu omawianej oferty. Zaapelowała, aby seniorzy zgłaszali swoje 
propozycje w sprawie rozszerzenia ofert ulg.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zaproponowała, aby Gmina Wieluń zgłosiła się do 
fryzjerów. Wspomniała, iż wojewódzka karta seniora zawiera ulgi dotyczące usług 
fryzjerskich czy kosmetycznych.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk poinformowała, że Gmina 
Wieluń w ubiegłym roku wydała tylko 1600 kart, gdzie liczba osób powyżej 65 plus to 
ponad 8 000.  
 
Radny Jarosław Rozmarynowski zapytał, czy dane, które przytoczyła Zastępca 
Burmistrza Wielunia są z rozbiciem na miasto Wieluń i pozostałe miejscowości 
Gminy Wieluń? 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk odpowiedziała, że nie.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża podkreśliła dobrą ofertę zawartą w wojewódzkiej 
karcie seniora, z której korzysta często w Uniejowie.  
 
Pan Czesław Chudy zaproponował, aby Burmistrz Wielunia podpisał porozumienie  
z Burmistrzem Uniejowa w sprawie karty seniora.  
 
Pani Bożena Rabikowska zwróciła uwagę na to, iż w Wieluniu nie ma połączenia  
z Uniejowem.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zapytała, czy istnieje możliwość zwrócenia się z 
zapytaniem o ulgi do prywatnych gabinetów lekarskich? 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk odpowiedziała, że zawsze 
warto spróbować. Oznajmiła, iż przy utworzeniu karty seniora Gmina Wieluń 
przeprowadziła rozmowy z przedstawicielami aptek, które nie wyraziły woli 
współpracy.  
 
Pan Czesław Chudy podkreślił, iż apteka ,,Burchacińscy” posiadała swoje 
wewnętrzne karty dla seniorów, które niestety zostały zlikwidowane ze względu na 
RODO.  
 
Radny Jarosław Rozmarynowski zaproponował, aby Gmina Wieluń zwróciła się do 
biur podróży.  
 
Pani Grażyna Jaskuła wspomniała, iż w poprzedniej kadencji były rozmowy z 
przedstawicielami cukierni ,,Gagatek”.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk odpowiedziała, że Gmina 
Wieluń prowadzi działania we wspominanym zakresie.  



 

 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 
Nikt się nie zgłosił.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono.   

Punkt 3 
 
Ustalenie dyżurów członków Miejskiej Rady Seniorów w I kwartale 2020 r. 
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zapytała, w jakie dni członkowie Miejskiej Rady 
Seniorów chcieliby pełnić dyżury?  
 
Pan Jerzy Hudzik zapytał, jak takowy dyżur miałby wyglądać?  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża stwierdziła, że miałoby to być  na zasadzie przyjęcia 
seniora oraz sprawy z którą zwrócił się do członków Miejskiej Rady Seniorów.  
 
Pan Zenon Nowak zapytał, gdzie miałyby się odbywać dyżury członków Miejskiej 
Rady Seniorów?  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zaproponowała, aby dyżury odbywały się na 
parterze w Biurze Rady Miejskiej.  
 
Pan Zenon Nowak podkreślił, iż seniorzy są zazwyczaj schorowani i utrudnieniem 
będzie, aby przyjść na dyżur, który będzie odbywał się na pierwszym piętrze, gdzie 
trzeba będzie wejść po schodach.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zapewniła, iż dyżury będą 
odbywać się na parterze. Powiedziała, iż dyżury członków Miejskiej Rady Seniorów 
zostały przyjęte przy głosowaniu plany prac na 2020 rok.  
 
Pani Grażyna Jaskuła oznajmiła, iż jej zdaniem należy wprowadzić dyżury, 
ponieważ istotny jest kontakt z mieszkańcami.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zaproponowała, że dyżury 
mogą odbywać się przed posiedzeniem Miejskiej Rady Seniorów.  
 
Pan Zenon Nowak zaznaczył, że trzeba ogłosić takowe dyżury, aby mieszkańcy w 
ogóle o takich spotkaniach wiedzieli.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zaproponowała, aby takowe dyżury zostały 
ogłoszone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego.  
 
Pani Grażyna Jaskuła dodała, iż nie każdy senior potrafi obsługiwać się 
komputerem, dlatego najlepiej będzie jeśli zostanie to ogłoszone w radiu Ziemi 
Wieluńskiej. 
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zaapelowała, że Miejska Rada Seniorów została 
utworzona, aby pracować.  
 
Pan Ryszard Szczygieł oznajmił, iż spotyka się raz w tygodniu z seniorami na os. 
Wyszyńskiego.  
 



 

Przewodnicząca Emilia Kałuża podkreśliła, że Miejska Rada Seniorów musi służyć 
również seniorom, którzy nie uczestniczą w zajęciach grupowych.  
 
Pani Janina Oleszkiewicz zaproponowała, aby takowe dyżury odbywały się raz w 
miesiącu.   
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża poprosiła o podanie konkretnych terminów.  
 
Pani Grażyna Jaskuła zapytała, czy w ciągu dyżuru członkowie Miejskiej Rady 
Seniorów będą spotykać się tylko z seniorami? 
 
Pan Czesław Chudy odpowiedział, że będą to spotkania z seniorami, którzy przyjdą 
na dyżur w danej sprawie.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w 
dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 

Punkt 4 
 
Wniosek seniorów dotyczących ,,Kalendarza imprez”. 
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? Głos 
zabrali:  
 
Zastępca Burmistrza Joanna Skotnicka-Fiuk wspomniała o kalendarzu imprez 
przedstawiony radnym Rady Miejskiej w Wieluniu. Podkreśliła, iż nie są to 
szczegółowe dane ponieważ dotyczą całego roku kalendarzowego. Zapytała o 
oczekiwania członków Miejskiej Rady Seniorów w sprawie utworzenia kalendarza 
imprez oraz gdzie takowy kalendarz miałby być dostępny?  
 
Pani Bożena Rabikowska zaproponowała, aby wypracowany kalendarz imprez był 
przesyłany droga mailową.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża powiedziała, iż nie wszyscy posiadają skrzynki 
mailowe.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia zaproponowała, aby omawiany kalendarz pojawił się 
w formie ulotki.  
 
Pani Bożena Rabikowska przychyliła się do pomysłu Zastępcy Burmistrza Wielunia.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zadała pytanie, gdzie 
dokładnie takowa ulotka miałaby być dostępna dla seniorów?  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zaproponowała, aby umieścić ulotkę w 
przychodniach, jednostkach pomocniczych Gminy Wieluń oraz na tablicach 
ogłoszeń. Przybliżyła następnie treść łódzkiej tytki seniora.  
 
Pani Bożena Rabikowska zaproponowała, aby stworzyć kalendarz imprez w małym 
formacie.  
 



 

Przewodnicząca Emilia Kałuża zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 
Nikt się nie zgłosił.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono.  

Punkt 5 
 
Wystąpienie do Burmistrza Wielunia i Rady Miejskiej o podjęcie prac związanych  
z przyjęciem wieloletniego gminnego programu na rzecz osób starszych wraz z 
zapewnieniem jego finansowania z budżetu gminy. 
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? Głos 
zabrali:  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zaproponowała, aby w 
pierwszej kolejności wykonać ankietę sugerującą działania, jakie powinna podjąć 
Miejska Rada Seniorów w Wieluniu. Zaproponowała, aby dotrzeć do seniorów, którzy 
nie uczestniczą aktywnie w zajęciach grupowych.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zaproponowała, aby Burmistrz Wielunia powołał 
zespół pracujący nad polityką senioralna w Gminie Wieluń. Zaproponowała ścisłą 
współpracę z sołtysami oraz przewodniczącymi zarządów osiedli. 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec zaapelowała, aby porównać potrzeby seniorów z kilku 
rejonów ponieważ większość propozycji będzie się pokrywała. Zaznaczyła, iż tym 
sposobem można wypracować rozwiązanie na najczęściej występujące problemy 
seniorów.  
 
Radny Jarosław Rozmarynowski powiedział, iż ankieta zaproponowana przez 
Zastępcę Burmistrza Wielunia pozwoliłaby na określenie potrzeb seniorów na terenie 
Gminy Wieluń.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża podkreśliła, iż polityka senioralna to też pomoc dla 
osób, które opiekują się osobami starszymi.  
 
Pan Tadeusz Pobudejski zapytał, jaki charakter działalności wykonuje Miejska 
Rada Seniorów? 
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża wyjaśniła, iż jest to charakter inicjujący.  
Zapytała następnie czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie 
zgłosił.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 

Punkt 6 
Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? Glos 
zabrali: 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zabrała głos w sprawie 
koperty życia, mówiąc, że kiedy przedstawiała pomysł na spotkaniu w Łodzi 
zasugerowano, aby zmodyfikować to w teczkę życia, w której seniorzy posiadaliby 
wszystkie podstawowe dokumenty od lekarzy.  
 



 

Przewodnicząca Emilia Kałuża powiedziała, iż teczka życia jest lepszym 
pomysłem. Podkreśliła, że jeśli komuś zmienią się przyjmowane lekarstwa to będzie 
to uwzględnione w teczce życia, a w kopercie życia już niekoniecznie.  
 
Pan Jerzy Hudzik podkreślił, iż na takowej teczce powinien być wydrukowany pesel 
danej osoby oraz wszystkie niezbędne dane.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zaproponowała, aby 
zorganizować w najbliższym czasie spotkania z lekarzami.  
 
Pan Zenon Nowak zaproponował, aby aby zapytać ratowników, jakich informacji 
oczekują.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk odpowiedziała, że nie 
może narzucić lekarzom takowych informacji.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża oznajmiła, aby skorzystać z informacji zawartych w 
ogólnopolskiej teczce życia.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zaprosiła członków 
Miejskiej Rady Seniorów na wizytę w schronisku w Czartkach.  
 
Pan Jerzy Hudzik poprosił, aby przy stawie znajdującym się w lasku miejskim 
zamontować tabliczki zakazujące dokarmiania zwierząt w wodzie. Zaapelował 
następnie, aby bilety dla osób niepełnosprawnych były tańsze.  
 
Pan Tadeusz Pobudejski zapytał o budowę schroniska w Wieluniu.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk powiedziała, że Gmina 
Wieluń oferuje bezpłatne czipowanie psów. Podkreśliła, iż co roku jest odświeżana 
informacja o takowych możliwościach.  
 
Pan Czesław Chudy zapytał, jaki koszt ponosi Gmina Wieluń za utrzymanie psów w 
schronisku w Czartkach?  
 
Radna Anna Dziuba-Marzec odpowiedziała, iż jest to koszt na poziomie 600 000,00 
zł.  
 
Radny Jarosław Rozmarynowski zaznaczył, że budowa schroniska wyniosłaby 
około 4 000 000,00 zł.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zachęciła, aby seniorzy 
fizycznie odwiedzili schronisko w Czartkach. Poruszyła następnie kwestię związaną z 
petycją Miejskiej Rady Seniorów w sprawie utworzenia klubu seniora, pytając jakie 
dokładnie ma to być miejsce i czego seniorzy oczekują?  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża podkreśliła, iż wniosek o utworzenie klubu seniora 
był omawiany na poprzednim posiedzeniu.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk odpowiedziała, iż nie 
wyniosła ze wspomnianego spotkania żadnych konkretnych działań, jakie miałby 
podjąć Urząd Miejski w Wieluniu w omawianej sprawie.  
 



 

Pani Grażyna Jaskuła oznajmiła, że złożona petycja jest prośbą o podjęcie działań, 
celem utworzenia dom dziennego pobytu.  
 
Pani Bożena Rabikowska podkreśliła, iż najważniejszą kwestią dla seniora oraz 
jego rodziny jest to, aby nie był sam. Uzupełniła, iż dom dziennego pobytu pozwoli 
seniorom na bezpieczne spędzanie czasu z innymi ludźmi.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk zadała pytanie, czy 
członkowie Miejskiej Rady Seniorów zdają sobie sprawę, iż do domu dziennego 
pobytu będą stale uczęszczać te same osoby?  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża odpowiedziała, że ma taką świadomość.  
 
Pan Zenon Nowak podkreślił, iż Miejskiej Radzie Seniorów chodzi o dostępność 
lokalu, który miałby toaletę.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk poprosiła, aby następne 
posiedzenie odbyło się w pomieszczeniu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Wieluniu, gdzie funkcjonuje świetlica seniora.  
 
Pan Ryszard Szczygieł powiedział, iż w związku z tym, iż został wybrany do 
prowadzenia kroniki Miejskiej Rady Seniorów poprosił o dostarczenie zdjęć 
wszystkich członków na następne posiedzenie. 
 
Pan Zenon Nowak zwrócił uwagę, iż na poprzednim posiedzeniu obiecano, iż 
członkowie otrzymają budżet.  
 
Zastępca Burmistrza Joanna Skotnicka-Fiuk odpowiedziała, iż budżet nie jest 
jeszcze do końca uchwalony. Zaproponowała następnie zabezpieczenie szafki, w 
której znajdzie się np. prasa, szachy itp. Wyjaśniła, iż będzie to szafka przy kafejce w 
kinie.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża poprosiła o zabranie głosu przewodniczącego 
stowarzyszenia ,,Tacy Sami”.  
 
Przewodniczący stowarzyszenia Tacy Sami Waldemar Kluska przybliżył projekt 
Domu Seniora Dziennego Pobytu. Podkreślił następnie, iż będzie możliwość 
całodobowego pobytu dla około 10 osób.  
 
Pani Grażyna Jaskuła powiedziała, iż nie rozumie, dlaczego Gmina Wieluń 
przeznacza 600 000,00 zł na utrzymanie psów, a nie przeznaczy żadnej kwoty na 
budowę domu dziennego pobytu.  
 
Przewodniczący stowarzyszenia Tacy Sami Waldemar Kluska oznajmił, że 
również nie rozumie, dlaczego się tak dzieje.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zapytała, czy jest już plan użytkowy?  
 
Przewodniczący stowarzyszenia Tacy Sami Waldemar Kluska odpowiedział, że 
nie.  
 
Pan Zenon Nowak podkreślił, że Miejska Rada Seniorów nie ma właściwości 
ustawodawczych.  



 

 
Przewodniczący stowarzyszenia Tacy Sami Waldemar Kluska oznajmił, iż prosi 
członków Miejskiej Rady Seniorów, aby prywatnie udzielili pomocy w utworzeniu 
Domu Seniora Dziennego Pobytu. Zaprosił następnie, aby odwiedzić ośrodek Tacy 
Sami.  
 
Pani Grażyna Jaskuła zawnioskowała, aby członkowie Miejskiej Rady Seniorów byli 
informowani o każdym organizowanym wyjeździe związanym z działalnością 
seniorów. Zaproponowała, aby zaprosić przedstawiciela Policji, celem zapoznania się 
ze stanem bezpieczeństwa w Gminie Wieluń. 
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża oznajmiła, że wszystkie działania zostały spisane w 
planie pracy i takowe spotkanie zostanie zorganizowane zgodnie z harmonogramem.  
 
Pani Grażyna Jaskuła odniosła się następnie do wspólnego prowadzenia kroniki z 
Panem Ryszardem. Podkreśliła, iż nie wyraża ona zgody.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża ogłosiła, iż Pani Grażyna Jaskuła zrezygnowała z 
prowadzenia kroniki. Podkreśliła, że Miejska Rada Seniorów została powołana po to, 
aby pracować.  
 
Radny Jarosław Rozmarynowski zaapelował, aby o posiedzeniu Miejskiej Rady 
Seniorów byli informowani wszyscy radni Rady Miejskiej w Wieluniu.  
 
Przewodnicząca Emilia Kałuża zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w 
dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono.  

Punkt 8 
 

Zamknięcie posiedzenia. 
 

Przewodnicząca Emilia Kałuża zamknęła V posiedzenie Rady Seniorów dziękując 
wszystkim za udział. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 Protokołowała         Przewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów 
 
 
Monika Kowalska                                                                      Emilia Kałuża 


